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Zápisnica 

z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného  dňa 17.04.2023 

v zasadačke  Obecného  úradu  Drienovec 
  

Prítomní:  Štefan  Bacsó – starosta obce  

Tomáš  Danko  

    Kristína Kissová  

Ing. Erik  Klajber  

PharmDr. Annamária Rédvay 

                      Tomáš Knizner  

    Ladislav  Nagy  

     Ernest  Spielmann  

    
 

Ing.  Erik  Ševcov  

Neprítomný: Ing. Gabriel  Fedák, PhD. – sa ospravedlnil 
   

Ďalší prítomní:  Zuzana  Képesová  - zapisovateľka  

         Ing. Iveta  Milanová - hlavná kontrolórka obce  

              Ing. Kamil Münnich, PhD – prednosta obce Jasov  
           

1.  Otvorenie   

Riadne  zasadnutie obecného  zastupiteľstva v Drienovci  otvoril  starosta obce Ing. Štefan  Bacsó, 

privítal  prítomných a určil: 
 

- za overovateľov zápisnice: - PharmDr. Annamária  Rédvay 

    - Tomáš Danko 

- za zapisovateľa  zápisnice: Zuzana  Képesová     
  
Starosta  obce Ing. Štefan  Bacsó  navrhol  do  návrhovej komisie:  

- Kristína Kissová  

- Erik  Ševcov  
 

Uznesenie k tomuto bodu bolo prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené.  

  

Program rokovania   

1. Úvodné náležitosti 
a) otvorenie zasadnutia 
b) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
c) voľba návrhovej komisie 
  2. Kontrola plnenia uznesení od zasadnutia ObZ dňa 13.03.2023 
  3. Správa starostu obce za obdobie od 13.03.2023 
  4. Prerokovanie a schválenie riešenia likvidácie nelegálnej skládky 
  5. Správa hlavného kontrolóra obce 
  6. Prerokovanie aktuálneho stavu s energiami – žiadosť o poskytnutie dotácie 
  7. Prerokovanie a schválenie rekonštrukcie verejného osvetlenia 
  8. Prerokovanie vyhlásenej mimoriadnej situácie OÚ Košice - okolie 
  9. Prerokovanie sťažnosti a žiadostí 
10. Rôzne 
11. Záver   
 

Program rokovania bol  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválený.  
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2. Kontrola plnenia  uznesení od zasadnutia ObZ zo dňa 13.03.2023 

Uznesenie  č. 39/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 40/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 41/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 42/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 47/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 51/03-2023 

- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 52/03-2023 

- v štádiu riešenia 
 

3. Správa starostu obce za obdobie od 13.03.2023  
 

Vykonané práce a akcie: 

- bežná údržba a čistenie verej. priestranstiev 

- osadenie stĺpov a rozšírenie kamerového systému pri zbernom dvore 

- krádež vedenie obecného rozhlasu 

- doručovanie výmerov daní a poplatkov 

- správa o čerpaní finančných prostriedkov na právne služby v zmysle uznesenia č.37/03-223  

- 16.-17.3 snem ZMOUB nový predseda Ing. Begala (dozorná rada) 

- návšteva z RÚVZ kontrola v osade – očkovanie v ZŠ plánované na 21.4.2023 

- 21.3. návšteva z MŠ SR riaditeľ pre Plán obnovy - rozšírenie kapacity MŠ 

- 27.3. stretnutie starostov ZMOUB na VO energie 

- 28.3. Deň učiteľov 

- 28.3.- 1.4.  hodnotenie trofejí + poľovnícka výstava. Starosta sa poďakoval za výborne pripravenú 

akciu a za dôstojné reprezentovanie obce 

- 5.4. potravinové a hygienické balíčky hmotná núdza 

- 13.4. odovzdané dokumenty k previerka prevodu a prenechania majetku obce od 1.9.2021 do 

31.12.2022  

- 17.4. Architekt Ing. Vasiľ + Mgr. Tomčák – pripravované projekty 

-  začaté územné a stavebné konanie na dodatočné stavebné konanie prístavba kuchyňa  

- zamietnutie sťažností -právne služby a manipulácia s verejným obstarávaním 

- aktivační pracovníci 20 +51 + koordinátori 
 

Plánované práce na najbližšie obdobie: 

- likvidácia nelegálnej skládky v osade 

- zber a likvidácia biologicky rozložiteľného a kompostovateľného odpadu z ver. priestranstiev 

- bežná údržba a čistenie verej. priestranstiev podľa potreby 

- deň zeme – brigáda 

- dokončenie cintorína 

- oplotenie Detské ihrisko – havarijný stav 

- 22.-23.4 návšteva v družobnej obci Örménykút 
 

- p. Ševcov sa spýtal aké sú podmienky ohľadom menších obecných prác. Starosta oboznámil 

prítomných o nových pravidlách ktoré určil úrad práce. 

Správu starostu obce obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  
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4.Prerokovanie a schválenie riešenia likvidácie nelegálnej skládky  
 

– poslanci boli oboznámení prednostom Obce Jasov Ing. K. Münnichom o priebehu a výsledku 

riešenia problematiky s nelegálnou skládkou v Obci Jasov a zároveň bola predložená ponuka na 

prípravu podkladov k vypracovaniu projektu na likvidáciu nelegálnej skládky v rómskej osade v našej 

obci. 

-  p. Nagy sa spýtal, že za aký čas sa dá vybaviť likvidácia odpadu. Pán Münnich odpovedal, že cca 

¾ roka 

- p. Danko sa spýtal, či máme inú možnosť ako zlikvidovať nelegálnu skládku, starosta odpovedal, 

že obec z vlastných zdrojov nedokáže túto skládku zlikvidovať a že od 2.8.2021 do 31.3.2023 bolo 

vyvezených z tejto skládky cca 200 ton odpadu na náklady obce a vôbec to nevidno, že by z nej 

ubudlo a že žiaľ viacerí obyvatelia osady zvážajú aj odpad z iných obcí ako aj z našej obce a preto je 

potrebné aj na základe požiadavky OÚ Košice – okolie odboru životného prostredia osadiť kamerový 

systém v osade a okolí na ktorom sa už pracuje  

- p. Ševcov navrhuje, aby obec uzatvorila zmluvu na základe predloženej ponuky 

- prítomný sa dohodli o stanovení podmienok zmluvy medzi obcou Drienovec a spoločnosťou 

DOTÁCIE EU s.r.o. /vyhodnotenie kvartálne, výpovedná lehota/  

- obecné zastupiteľstvo poveruje starostu uzavretie tejto zmluvy 
 

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené. 

  

 5. Správa hlavného kontrolóra obce k poskytnutým dotáciám za rok 2022  

 

Správu hlavného kontrolóra obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  

  

6. Prerokovanie aktuálneho stavu s energiami – žiadosť o poskytnutie dotácie pre obec  

- starosta oboznámil prítomných o výzve na predkladanie žiadostí, na základe ktorej podal 18 žiadostí 

(za každé odberné miesto zvlášť) na plyn ako aj elektrinu. Žiadosti boli MH SR schválené a čakáme 

na dotácie 

- na stretnutí ZMOS starostovia a primátori podpísali petíciu k zastropovaniu cien energií ako aj na 

distribučné náklady   
 

 Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené.  
  

7. Prerokovanie  a schválenie rekonštrukcie verejného osvetlenia 

- starosta oboznámil prítomných o novej cenovej ponuke a o nových podmienkach, s doplnením 

osvetlenia na cintoríne počas sviatkov všetkých svätých a vianočného osvetlenia. OZ sa zhodlo na 

tom, že zmluva bude podpísaná na 10 rokov a fixnou cenou. Súčasné osvetlenie sa demontuje 

a  zlikviduje. Ešte sa zistí, ako sa bude likvidovať staré osvetlenie. Realizácia by mala prebehnúť do 

jesene tohto roku. 

- p. Knizner navrhol zredukovať vianočné osvetlenie len pri Obecnom úrade a pri kostole 

Za tento návrh sa hlasovalo 

za 1 

zdržal sa 0 

proti 7 

Tento návrh nebol prijatý poslancami 
 

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené 
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8. Prerokovanie vyhlásenej mimoriadnej situácie OÚ Košice - okolie  

- starosta oboznámil prítomných o informáciách zo zasadnutia krízového štábu  Košice – okolie 

- starosta navrhol vyčleniť finančné prostriedky na prípadné výdavky s riešením tejto mimoriadnej 

situácie. Poslanci navrhli a odsúhlasili 5000 €  
 

Správu obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie a bolo prijaté uznesenie 
 

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené.  
  

9. Prerokovanie sťažnosti a žiadosti  

- žiadosti Eurowind Energy s.r.o. o vydanie súhlasného stanoviska k zámeru výstavby 

fotovoltaických elektrární  na parcele 2111/2 
 

 
-  p. Zuzana Kucíková žiada o poskytnutie informácií o odchyte túlavých zvierat – starosta po 

konzultácii s právnym zástupcom obce vyžiadal doplňujúce informácie k tejto žiadosti od žiadateľky 
 

- p. Š. Kalarus bytom Drienovec 157 požiadal o jednorazový príspevok v núdzi 
 

 
-p. Š. Tamáš bytom Drienovec 361 žiada o výrub stromu na verejnom priestranstve, ktoré ohrozuje 

jeho majetok. Starosta navrhuje dať vypracovať cenovú ponuku na výrub stromu 

  

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené.  
  

10. Rôzne 

- starosta oboznámil prítomných o čerpaní finančných prostriedkov na právne služby 

- starosta oboznámil prítomných o prijatí novej pracovnej sily na OcÚ p. Petríkovú 

- poplatok za odvod odpadovej vody na rok 2023 zostáva v pôvodnej výške , lebo obec ešte nemá 

súhlas z URSO 

Uznesenie k tomuto bodu bolo prítomnými poslancami jednohlasne schválené. 

- starosta oboznámil prítomných aké práce sa budú ešte vykonávať na cintoríne    

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  schválené.  

- starosta oboznámil poslancov, že je poškodené oplotenie detského ihriska vplyvom amortizácie a 

nepriaznivého počasia - havarijný stav a je nevyhnutná výmena oplotenia 

Uznesenie k tomuto bodu bolo prítomnými poslancami jednohlasne schválené 

- starosta oboznámil poslancov o zastaralom a poruchovom zabezpečovacom systéme na OcÚ 

a navrhol jeho výmenu 

Uznesenie k tomuto bodu bolo prítomnými poslancami jednohlasne schválené 

- obecné zastupiteľstvo sa zhodlo, že existujúce stoličky v zasadačke a v sále kultúrneho domu sú 

v takom stave, že nevyhovujú čo sa týka estetického štandardu na dnešnú dobu a preto sa poslanci 

zhodli, že je potrebná ich obnova a zhodli sa na nákupe nových v počte 170 kusov. Existujúce budú 

ponúknuté na odpredaj. 

Uznesenie k tomuto bodu bolo prítomnými poslancami jednohlasne schválené 

- starosta informoval poslancov, že bola zaslaná vyzval p. Mocsilárovej a p. Mocsilárovi, ktorý 

svojvoľne zasypali odvodňovací kanál pred svojim domom a tým pri návalovych zrážkach to bráni 

plynulému odtoku vody aby odvodňovací kanál dali do pôvodného stavu ako majú ostatný občania 

na tejto ulici, žiaľ do dnešného dňa sa tak nestalo a preto sa zvažujú ďalšie právne kroky  

- starosta dal poslancom na zváženie, že ako naložiť s uvoľnenou nehnuteľnosťou obce, kde 

v minulosti bol prevádzkovaný fitnes 

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  neschválené. 

Uznesenie k tomuto bodu bolo  prítomnými  poslancami  jednohlasne  neschválené. 
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- p. Nagy navrhuje, aby sa pri  kaplnke  namontovalo dopravné zrkadlo a odstránil sa  panel, ktorý 

premosťuje cestu a zeleň pri kaplnke a tiež terénnu úpravu štrkom 

- p. Ševcov sa v mene Obvodnej poľovníckej komory poďakoval za možnosť usporiadať hodnotenie 

trofejí poľovnej zveri a poľovnícku výstavu   

   

-  p. Kissová  prečítala stanovisko návrhovej komisie k prijatým uzneseniam ObZ  

V mene návrhovej komisie potvrdzujem, že uznesenia boli prijaté v súlade s platnými zákonmi a 

rokovacím poriadkom obce Drienovec a potvrdzujem zákonnosť a správnosť prijatých uznesení.  

  

11. Záver  

Na záver Štefan  Bacsó – starosta obce,  poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie ObZ.  

  

V Drienovci, dňa 18.04.2023  

  

 Zapísal: Zuzana  Képesová    ...............................................   

  

 

Overovatelia: PharmDr. Annamária  Rédvay ............................................... 

             Tomáš Danko    ...............................................  

  

                                                                   

                                                                        

                                                                         ................................................  

                          Ing. Štefan  Bacsó 

                                                   starosta obce  

  

  

  

   

  

  


